

No. 47558

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 37322. Colombia and Costa Rica

Treaty on the delimitation of marine and submarine spaces and maritime cooperation between the Republic of Colombia and the Republic of Costa Rica, additional to that signed in San Jos on 17 March 1977 (with exchange of notes of 29 May 2000 and attachments). Bogot, 6 April 1984.

Registration with the Secretariat of the United Nations: Colombia and Costa Rica, 16 March 2001

Done at New York on 16 March 2001

For the Secretary-General

Certificat d'enregistrement

Le Secrtaire Gnral de l'Organisation des Nations Unies certifie par la presente que l'accord international indiqu ci-aprs a t enregistr au Secrariat, conformmment l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No 37322. Colombie et Costa Rica

Trait sur la dlimitation des aires marines et sous-marines et la coopration maritimes entre la Rpublique de Colombie et la Rpublique du Costa Rica, en addition celui sign San Jos le 17 mars 1977 (avec change de notes du 29 mai 2000 et annexes). Bogot, 6 avril 1984.

Enregistrement auprs du Secrariat des Nations Unies : Colombie et Costa Rica, 16 mars 2001

Fait New York le 16 mars 2001

Pour le Secrtaire Gnral